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در جلسه ای با حضور فرماندار مشهدمقدس مطرح شد؛
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جلسه کمیته آسیب شناسی بافت پیرامون 
حرم مطهررضوی با حضور سیدمحمدرضا 
هاشمی معاون استاندار خراسان رضوی 
و فرماندار مشــهد، سید مصطفی نعمتی 
شــهردار منطقه ثامن مشــهد مقدس، 
حجت الاســام صالح معاون دادســتان 
و رئیس مجتمع قضایــی ثامن و جمعی 
دیگر از مسئولان و نمایندگان نهادهای 
خدمات رســان در بافــت پیرامون حرم 
مطهررضــوی، با موضوع بررســی نتایج 
و آمار طرح پژوهشــی تحلیل الگوهای 
زیارتــی- اقامتــی- خدماتــی و میزان 
رضایت مندی از خدمات شــهری زائران 
و شهروندان و بررســی رفتار اقتصادی و 
فرهنگی اجتماعی زائران و شــهروندان 
در 6 ماهه نخست سال جاری برگزار شد. 
فرماندار مشهد در حاشیه این جلسه با بیان 
اینکه اقدام ارزشمندی از سوی مجموعه 
نهاد مجری طرح نوســازی و بهســازی 
بافت پیرامون حرم مطهررضوی در رابطه 
با انجام این طرح پژوهشــی با همکاری 
جهاد دانشگاهی مشــهد صورت گرفته 
اســت، تاکید کرد: اطاع و بهره مندی از 
نظرات شــهروندان و زائــران در رابطه با 
نحوه عملکرد و خدمــات مجموعه های 

مختلف و بررسی نتایج حاصل از این گونه 
نظرســنجی ها می تواند به عنوان چراغ 
راه ادامه مســیر خدمت رســانی و بهبود 
عملکرد دســتگاه های خدمات رسان به 
ویژه در محدوده اطراف حرم مطهر رضوی 
باشد. وی افزود: خوشبختانه تحلیل نتایج 
حاصلــه از این تحقیق بیان گــر افزایش 
رضایتمندی زائران و مجاوران بارگاه امام 
مهربانی ها از خدمات ارائه شــده توسط 
دستگاه خدمات رسان در این محدوده و به 
طور ویژه خدمات شهری صورت گرفته از 
ایام نوروز تا پایان تابستان سال جاری است 
که جای تشکر از یکایک دست اندرکاران و 

خادمان حریم منور رضوی دارد. 
معاون اســتاندار خراســان رضوی تاکید 
کرد: البته باید بکوشــیم تا نقاط قوت و 
دستاوردهای مثبت عملکردمان را تقویت 
کرده و در خصوص مسائلی که شهروندان 
یا زائران نسبت به آن ها اعام نارضایتی یا 
گله مندی داشته اند، در صدد رفع مشکات 
موجود با ایجاد زیرســاخت های مناسب 
کالبدی، فرهنگــی و اجتماعی برآمده و 
شــرایطی را فراهم کنیم که دیگر زائران 
و مجاوران حریم امن رضــوی دغدغه و 
نگرانی برای حضور در شهر مشهد مقدس 
نداشته باشد. هاشمی تصریح کرد: در اکثر 
آیتم های مورد نظر پرسش نامه توزیع شده 
در این تحقیق، جامعــه هدف از عملکرد 

مجموعه دســتگاه های خدمات رسان در 
بافت پیرامون حــرم مطهررضوی اعام 
رضایت داشته اند، اما دو بحث فضای سبز 
و شلوغی تردد در معابر اطراف حرم مطهر 
رضوی به خصــوص در ایام ویژه همچون 
نــوروز و دیگر ایــام مناســبتی، موجب 

نارضایتی آن ها بوده است. 
فرماندار مشــهد افــزود: البتــه طی دو 
ســال اخیر روند افزایشی و ارتقای سطح 
کمی وکیفی فضای ســبز اطــراف حرم 
مطهررضوی را با اقدامات خوب شهرداری 
منطقه ثامن شاهد هســتیم به گونه ای 
که حدود 5 هکتار فضای سبز در همین 
مدت به ســطح ســبز بافت اطراف حرم 
افزوده شــده، اما هنوز تا تکمیل تمامی 
فضاهای سبز پیش بینی شــده در طرح 
بهســازی پیرامون حرم فاصلــه زیادی 
داریــم، و امیدواریم با تســریع در اجرا و 
تأمین منابع بــه زودی به نقطه هدف که 
افزایش ســطح میزان فضای سبز اطراف 
حرم به حدود 60 هکتار اســت، دســت 
یابیم. هاشمی در خصوص بحث شلوغی 
معابر پیرامون بارگاه منور رضوی نیز که 
از دیگــر دغدغه های زائــران و مجاوران 
بوده است توضیح داد: در گذشته بیشتر 
سفرها به مشــهد مقدس از طریق حمل 
و نقل عمومی انجام می گرفته و از طرفی 
جمعیت شهر مشهد نیز به این میزان نبوده 

است، اما در حال حاضر مردم بیشتر تمایل 
به مســافرت با خودروهای شخصی خود 
دارند و آمارها نیز نشان می دهد که درصد 
بسیاری از زائران با خودروی شخصی به 

مشهد مشرف می شوند. 
وی ادامه داد: در راستای رفع این مشکل 
نیز اقداماتــی در خصوص روان ســازی 
ترافیک هســته مرکزی شــهر مشهد به 
ویژه خیابان های منتهــی به حرم مطهر 
رضوی، مدنظر مجریان از جمله شهرداری 
و همچنین پلیس راهور اســتان است که 
در حال بررســی بوده و به محض اینکه 
به جمع بندی برســیم بهترین گزینه را 

اجرایی خواهیم کرد تا ایــن موضوع نیز 
برطرف شود. هاشــمی خاطرنشان کرد: 
تعریض معابر منتهی به حرم مطهر، تأمین 
پارکینگ ها در خیابان های نزدیک به حرم 
مطهر رضــوی و همچنین لــزوم تأمین 
پارکینگ توســط مجتمع های اقامتی و 
تجاری و تأمیــن پارکینگ هایی در نقاط 
دوردســت تر و انتقال زائران و مسافران 
با وســایل نقلیه عمومی به سمت حرم، 
از جمله طرح هایی اســت که بخشــی از 
آن ها توسط دســتگاه های ذی ربط اجرا 
شده و برخی دیگر نیز در مرحله بررسی 

و اجراست.

مدیرعامل ساماندهی مشاغل شهری و 
فرآورده های کشاورزی شهرداری اصفهان:

ظرفیتفازاولنیروگاه
خورشیدیاصفهان500کیلووات

مدیرعامل ســازمان ســاماندهی مشاغل شهری 
و فرآورده هــای کشــاورزی شــهرداری اصفهان 
گفت: ظرفیت فاز اول نیروگاه خورشــیدی میوه 
و تره بار اصفهان که قرار اســت توسط شهرداری 
اصفهان با مشارکت سرمایه گذار احداث شود، 500 
کیلووات اســت. محمد مجیری با اشاره به احداث 
فاز اول نیروگاه خورشــیدی در میــدان مرکزی 
میوه و تره بار شــهر اصفهان، اظهار کرد: فراخوان 
احداث فاز اول این نیروگاه خورشــیدی توســط 
سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های شهرداری در 
رسانه ها اعام شد و آخرین تاریخ تحویل اسناد در 
تاریخ 26 آذرماه است که سرمایه گذارانی که مایل 
باشــند، می توانند در این خصوص سرمایه گذاری 

کنند.
وی ظرفیت فاز اول نیروگاه خورشیدی را در حدود 
500 کیلووات اعام و تصریح کــرد: این موضوع 
بســتگی به تجهیزاتی دارد که قرار اســت در این 
نیروگاه به کار گرفته شــود؛ هر چند حداقل هایی 

برای تجهیزات در نظر گرفته شده است.
 سرمایه گذاری 50 درصدی بخش خصوصی 

برای احداث نیروگاه خورشیدی
مدیرعامل سازمان ســاماندهی مشاغل شهری و 
فرآورده های کشاورزی شهرداری اصفهان با بیان 
اینکه میزان ســرمایه گذاری مورد نیــاز برای این 
پروژه 5 میلیارد تومان برآورد می شــود، ادامه داد: 
50 درصد این مبلغ از ســوی شهرداری اصفهان و 
50 درصد مابقی توسط سرمایه گذار تأمین می شود.
وی با تاکید بر اینکه برق تولید شــده توسط این 
نیروگاه خورشیدی به اداره برق فروخته می شود، 
اضافه کــرد: نیروگاه های خورشــیدی دارای دو 
مدل »آف گرید« و »آن گرید« اســت که در مدل 
»آف گرید« برق تولید شــده در باتــری ذخیره 
می شــود و در مدل »آن گرید« برق تولید شده به 
طور مستقیم روی شبکه می رود، برقی که در این 
 نیروگاه خورشیدی تولید می شود، مدل »آن گرید« 
است. مجیری با بیان اینکه این نیروگاه خورشیدی 
قرار است روی سقف تالار شماره 26 میدان مرکزی 
میوه و تره بار شهرداری اصفهان به مساحت سه هزار 
و 900 متر مربع احداث شود، گفت: برای فازهای 
بعدی این نیروگاه دو تالار 24 و 25 میدان مرکزی 

در نظر گرفته شده است.
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 نماینده مردم سلماس در مجلس  
شورای اسلامی:

تصفیهخانهسلماسپایان
آذرماهافتتاحمیشود

 

نشست بررسی روند تکمیل و افتتاح تصفیه خانه 
آب سلماس برگزار شد. شــهروز  برزگر نماینده 
مردم سلماس در مجلس شورای اسامی در جلسه 
بررسی مسائل و مشکات آب و فاضاب و نیز روند 
تکمیل و افتتاح تصفیه خانه آب سلماس که در محل 
فرمانداری برگزار شد، اظهار کرد: بی تردید پروژه 
تصفیه خانه فاضاب سلماس نباید سیاسی شود و 
تسریع در بهره برداری از آن به نفع مردم سلماس 
است. وی تصریح کرد: همچنین در بحث تامین 
منافع استان، مدیران باید با انسجام و هماهنگی 
بیشــتری اقدام کنند.نماینده مردم سلماس در 
مجلس شورای اسامی گفت: تا پایان آذر امسال 
شاهد افتتاح تصفیه خانه آب سلماس خواهیم بود.
در ادامه سرپرســت آبفای آذربایجان غربی بیان 
کرد: تصفیه خانه آب سلماس دومین تصفیه خانه 
پیشرفته کشور به روش DAF است که تا پایان آذر و 
حداکثر هفته اول  دی ماه افتتاح خواهد شد. رضوی 
گفت: در این زمینه تاش می شود تا تصفیه خانه 
سلماس با تمام ظرفیت خود که 5۷5 لیتر در ثانیه 
است وارد مدار بهره برداری شود. در ادامه مرتضی 
اصغری فرماندار سلماس با بیان اینکه مصرف بهینه 
آب باید فرهنگ سازی شود، افزود: موضوع فاضاب 
شهرستان سلماس مهم اســت و پس از 29 سال 
تاکنون 65 درصد پیشرفت داشته است. وی تصریح 
کرد: فرمانداری سلماس آماده است تا 50 میلیارد 
ریال از اعتبارات شهری برای تکمیل سامانه فاضاب 

سلماس را هزینه کند.

خبر ویژه  

صدور سه میلیون دلار فرش دستباف از استان مرکزیآنفلوآنزا ۸۰۰ نفر دهدشتی را روانه بیمارستان کرد
کهگیلویه و بویراحمد / گروه استان ها: فرماندار شهرستان کهگیلویه گفت: طی چند روز اخیر حدود ۸00 نفر مبتا به آنفلوآنزا 
به بیمارستان امام خمینی )ره( دهدشت مراجعه کردند. علیرضا اتابک خواستار همکاری همه دستگاه های مرتبط با شورای سامت 
جهت انجام مراقبت های بهداشتی و آموزش های لازم در این خصوص شد. وی با بیان اینکه طیف بیماران آنفلوآنزا زیاد نیست، 
گفت: باید در هر حالت آمادگی داشته باشیم که اگر اتفاقی افتاد گزینه های جایگزین آماده باشند. اتابک تصریح کرد: هشدارهای 
بهداشتی اطاع رسانی شود، از این قضیه ساده نگذریم و مراکز بهداشتی درمانی آمادگی های خود را بیشتر کنند. محمدطاهر 
طیب زادگان، رئیس شبکه بهداشت و درمان شهرستان کهگیلویه در ادامه این نشست با بیان اینکه در حال حاضر نمی توانیم آمار 

خاصی ارائه بدهیم، گفت: افراد مبتا شده انگشت شمار هستند. 

مرکزی / گروه استان ها: استاندار مرکزی گفت: در حال حاضر 64 کارگاه فعال تولید فرش با ۱۸00 بافنده در استان وجود دارد 
که در سال گذشته سه میلیون دلار صادرات داشته اند. سیدعلی آقازاده، در نخستین همایش فرش دستباف استان مرکزی که در 
استانداری برگزار شد، افزود: صنعت فرش را بانوان ایجاد کردند، حفظ کردند و توسعه می دهند. آقازاده اظهار کرد: فلسفه وجودی 
شهر اراک صنعت فرش بوده است. بازار اراک بر مبنای فرش شکل گرفته و حیف است این صنعت را در کنار فعالیت های تولیدی 
و تجاری استان نداشته باشیم. وی ادامه داد: صنعت فرش مشکات زیادی دارد که از جمله آن ها صنایع جدید و کشورهای رقیب 
است که بعضاً فرش ایران را کپی می کنند و به اسم فرش ایرانی می فروشند. مشکل بعدی تحریم های آمریکاست که ثابت می کند 

هدف تحریم های آمریکا مردم ایران هستند.
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